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Agendapunt 15: Verslag van de penningmeester Stibeman over 2021 
 
15.1  STIBEMAN, Balans per 31 december 2021   

 
15.2  STIBEMAN, toelichting Staat van baten-lasten 2021 en begroting 2022 
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 2)     In 2021 is ING negatieve rente van 0,5% gaan berekenen aan zakelijke klanten  
met rekeningen met een bedrag boven de 100K. De klant moet dan rente gaan 
betalen over het gedeelte boven de 100K. Oorzaak ligt hem in het feit dat de banken 
ook negatieve rente moeten gaan betalen om hun geld bij de Nederlandse bank te 
stallen. Om dus te voorkomen dat we rente moeten betalen heb ik in 2021 een 
bedrag van 16K terug naar de rekening courant geboekt zodat we op de 

 

 
 9)     We hebben een mooie anonieme gift ontvangen ten bedrage  

van 50K euro. 
 

 14)  Er is één subsidieaanvraag geweest en ook toegekend:  
        -  

-  
is uitgekeerd. Het betreft hier een subsidieaanvraag September 2020 t.b.v. Basteria 
84(4-6) 
 

 15)  Naar aanleiding van nieuwe wetgeving (WTBR) per 1 Juli 2021, heeft het bestuur  
een bestuursaansprakelijkheidsverzekering afgesloten. 

 

Goes,  21 Februari 2022 
Jan de Quaasteniet, penningmeester 

 
ALV 14: Kennisnemen van verslag Stibeman 2020 
 
INHOUDSOPGAVE 
 

Agendapunt 16: Verslag van de kascommissie Stibeman over 2021  
 
De stukken van STIBEMAN zijn eveneens op 19 februari 2022 ingezien. Door een uitzonderlijk hoge 
gift van 50.000  is het liquide vermogen van de STIchting tot BEhartiging van de belangen van de 
MAlacologie in Nederland (STIBEMAN) gestegen naar 117.424   

Tot nu toe wordt er weinig uitgegeven. In de 2020 is een bedrag van 1287  toegezegd voor de 
uitgave van Basteria 84(4-6) (dit was 25% van de oorspronkelijke aanvraag). In 2021 is dat bedrag aan 
de NMV toegekend. In 2021 is daarnaast 303  toegekend aan Aart Dekkers voor onderzoek in het 
Museum van Gotha. Uit het staatje van de penningmeester blijkt dat cumulatief in 5 jaar tijd (2017-
2021) 3830  is toegekend, dat is gemiddeld 766  per jaar. In dit tempo kunnen we -als er geen 
verdere donaties meer komen- nog 153 jaar voort. Evenals een vorige kascommissie (2019) spreekt 
ook deze kascommissie het verlangen uit, dat er meer subsidie-aanvragen worden gedaan.  

Wij zijn de penningmeester van STIBEMAN dank verschuldigd voor de inzage van de financiën van 
STIBEMAN. Formeel gesproken hoeft de Stichting geen verantwoording af te leggen aan de leden van 
de NMV. Toch verzoeken wij de ALV de penningmeester, en daarmee het bestuur, decharge over 
2021 te verlenen, tenminste symbolisch, voor de adequate boekhouding. 


